
Rada Gminy Bielsk Podlaski 
Sesja 

Protokół nr XXIII/2020 

XXIII Sesja Rady Gminy Bielsk Podlaski 

w dniu  27 listopada 2020 roku 

 
Obrady rozpoczęto 27 listopada 2020 r. o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:07 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

Obecni: 

1. Jerzy Bajena 

2. Andrzej Borowski 

3. Mikołaj Car 

4. Jerzy Chilkiewicz 

5. Walenty Gałuszewski 

6. Mikołaj Kiryluk 

7. Alina Korszak 

8. Jan Kowalczuk 

9. Alina Kruk 

10. Albin Misiuk 

11. Stanisław Olszewski 

12. Jerzy Onacik 

13. Jerzy Pac 

14.  Lucyna Tkaczuk 

15.  Anatol Grzegorz Tymiński 

Lista obecności radnych stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

1. Otwarcie sesji. 
Na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym w związku  

z § 23 ust. 9 Statutu Gminy Bielsk Podlaski Przewodniczący Rady Gminy STANISŁAW 

OLSZEWSKI otworzył  XXIII  Sesję Rady Gminy Bielsk Podlaski.  Poinformował, iż w związku 

z istniejącą sytuacją związaną ze stanem epidemii, Sesja Rady Gminy Bielsk Podlaski odbywa się 

z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość – w trybie zdalnym. Zgodnie  

z obowiązującym prawem, przypomniał o rozporządzeniu w sprawie ochrony danych osobowych 

w skrócie zwanym RODO wskazującym na ochronę danych osobowych osób fizycznych. 

Poinformował, że sesja jest rejestrowana, transmitowana i archiwizowana na stronie internetowej 

gminy. Osoba ujawniająca dane osobowe niezgodnie z prawem ponosi pełną odpowiedzialność za 

ich upublicznienie. Głosowania radnych będą się odbywały za pomocą tabletów. 

Zwrócił się do radnych o potwierdzenie kworum poprzez wciśnięcie odpowiedniego  przycisku na 

tablecie. Poinformował, że ustawowy skład Rady wynosi 15 radnych. Stwierdził obecność  

15 radnych, co stanowi kworum do prowadzenia obrad rady gminy i podejmowania 

prawomocnych uchwał. 



Przewodniczący przywitał serdecznie wszystkich radnych, Panią Wójt Raisę Rajecką, Skarbnika 

Gminy - Panią Nadzieję Sokołowską oraz pracowników Urzędu Gminy. 

Lista obecności gości stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. 

 

2. Ustalenie porządku obrad. 
Zawiadomienie o zwołaniu  dzisiejszej sesji, stanowiące Załącznik Nr 3 do protokołu, wraz z 

propozycją porządku obrad oraz projektami uchwał, wszyscy radni otrzymali w formie 

elektronicznej. Materiały będące przedmiotem sesji zostały zgodnie ze Statutem Gminy 

zaopiniowane przez Komisje Rady Gminy na posiedzeniach w dniach 23 i 25 listopada br. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXII Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski z dnia 23 października 2020 

r. 

4. Powzięcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 

5. Powzięcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski. 

6. Powzięcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy Gminy Bielsk 

Podlaski z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na 2021 rok. 

7. Powzięcie uchwały w sprawie rozpoznania skargi radnego Jerzego Onacika z dnia 14 

października 2020 r. na działalność Wójta Gminy Bielsk Podlaski. 

8. Powzięcie uchwały w sprawie rozpoznania skargi Pana (…….) z dnia 9 listopada 2020 r. 

na  niewłaściwe gospodarowanie mieniem komunalnym przez Wójta Gminy Bielsk 
Podlaski. 

9. Powzięcie uchwały w sprawie zagospodarowania kruszywa łamanego zakupionego przez 

Gminę Bielsk Podlaski. 

10. Informacja n/t oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych Rady Gminy Bielsk 

Podlaski, pracowników Urzędu Gminy Bielsk Podlaski oraz kierowników jednostek 

organizacyjnych Gminy za 2019 rok. 

11. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Bielsk Podlaski w okresie międzysesyjnym od 

dnia 23 października 2020 r. do dnia 26 listopada 2020 r. 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

13. Odpowiedzi na interpelacje. 

14. Wolne wnioski i informacje. 

15.  Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący zapytał, czy są propozycje wprowadzenia zmian w porządku sesji?  

Wobec braku zgłoszeń propozycji, zarządził głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
Ustalenie porządku obrad. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, Mikołaj 

Kiryluk, Alina Korszak, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław Olszewski, Jerzy 

Onacik, Jerzy Pac, Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

Porządek obrad XXIII Sesji Rady Gminy został przyjęty. 

 

3. Przyjęcie protokołu z XXII Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski z dnia 23 



października 2020 r. 
Przewodniczący Rady STANISŁAW OLSZEWSKI poinformował, że protokół z XXII Sesji 

Rady Gminy z dnia 23 października 2020 r. został sporządzony, doręczony radnym w formie 

elektronicznej i udostępniony do wglądu w pok. 113 Urzędu Gminy. Radni nie zgłosili na piśmie 

uwag do protokołu.  Przystąpiono do głosowania.  
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XXII Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski z dnia 23 października 2020 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, Mikołaj 

Kiryluk, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław Olszewski, Jerzy Onacik, Jerzy 

Pac, Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Alina Korszak 

Protokół z XXII Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski z dnia 23 października 2020 r. został 

przyjęty. 

 

4. Powzięcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 
Wniosek Wójta Gminy o przyjęcie zaproponowanych  zmian – stanowiący Załącznik Nr 4 do 

protokołu oraz projekt uchwały w tej sprawie wszyscy radni otrzymali w formie elektronicznej. 

Komisje nie zgłosiły żadnych wniosków do przedłożonego projektu uchwały. Przewodniczący 

poprosił Skarbnika Gminy o przedstawienie zmian. 

NADZIEJA SOKOŁOWSKA – Skarbnik Gminy omówiła zmiany przedstawione we wniosku 

do projektu uchwały. 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały? Z uwagi na brak pytań poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, Mikołaj 

Kiryluk, Alina Korszak, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław Olszewski, Jerzy 

Onacik, Jerzy Pac, Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

 

Rada Gminy Bielsk Podlaski przyjęła 

Uchwałę Nr XXIII/166/2020 

z dnia 27 listopada 2020 r. 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 
Uchwała stanowi Załącznik Nr 5 do protokołu. 

 

5. Powzięcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski. 
Wniosek Wójta Gminy w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 

położonej w obrębie gruntów wsi Saki oznaczonej nr ewidencyjnym 235/2 o powierzchni 0,29 ha 

– stanowi Załącznik Nr 6 do protokołu. Wartość wnioskowanej do sprzedaży nieruchomości, 



zgodnie z wyceną rzeczoznawcy majątkowego wynosi 17100,00 zł. Przewodniczący Rady 

poinformował, iż na posiedzeniach Komisji dyskutowano o procedurze dotyczącej sprzedaży 

mienia gminnego. Radnym przekazano dodatkowe materiały w formie elektronicznej dotyczące 

wyceny nieruchomości w Sakach. Innych wniosków Komisje nie zgłosiły. Przewodniczący 

STANISŁAW OLSZEWSKI zapytał radnych, czy są uwagi do projektu uchwały? 

JERZY ONACIK – oznajmił, że nie otrzymał wszystkich dokumentów, o których mówiła Pani 

Wójt na posiedzeniu Komisji, a dokładniej chodzi o protokół z zebrania wiejskiego w sprawie 

sprzedaży nieruchomości. 

STANISŁAW OLSZEWSKI poinformował, że radny otrzymał odpowiedź Wójta Gminy z 

informacją, iż sprzedawana nieruchomość nie jest mieniem sołeckim tylko własnością gminy. 

Sprzedaż tej nieruchomości nie wymaga zebrania wiejskiego. 

Więcej uwag nie zgłoszono, więc Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej stanowiącej 

własność Gminy Bielsk Podlaski. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, Mikołaj 

Kiryluk, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław Olszewski, Lucyna Tkaczuk, 

Anatol Grzegorz Tymiński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Alina Korszak, Jerzy Onacik, Jerzy Pac 

 

Rada Gminy Bielsk Podlaski przyjęła 

Uchwałę Nr XXIII/167/2020 

z dnia 27 listopada 2020 r. 

w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej stanowiącej 

własność Gminy Bielsk Podlaski 
Uchwała stanowi Załącznik Nr 7 do protokołu. 

 

6. Powzięcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy 

Gminy Bielsk Podlaski z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2021 rok. 
Program współpracy z organizacjami pozarządowymi jest przyjmowany przez Radę Gminy 

corocznie. Wniosek w tej sprawie wraz z projektem uchwały, stanowi Załącznik Nr 8 do 

protokołu. Radni otrzymali materiały w formie elektronicznej. Dołączono również protokół z 

przeprowadzonych konsultacji, w których organizacje pozarządowe nie zgłosiły żadnych uwag. 

Komisje na posiedzeniach nie zgłosiły żadnych wniosków. Przewodniczący zapytał, czy są uwagi 

do projektu uchwały? 

JERZY PAC – powiedział, że chciałby zabrać głos do punktu poprzedniego odnoście sprzedaży 

nieruchomości, gdyż zgłaszał się do dyskusji, lecz nie udzielono mu głosu. 

Przewodniczący Rady STANISŁAW OLSZEWSKI udzielił radnemu głosu. 

JERZY PAC – stwierdził, że projekt jest, operat szacunkowy obszerny, mapkę dołączono, nie 

mamy jednak informacji, kto zgłosił działkę do sprzedaży. Wycena nieruchomości jest 

zadowalająca. Zapytał tylko, czy znajdzie się kupiec na tą działkę? Żeby nie było tak, jak w 

Nałogach, gdzie przed sprzedażą wyceniono na dużą kwotę, później nie było chętnego i zostało 

sprzedane za połowę ceny. 



Wójt Gminy RAISA RAJECKA poinformowała, że procedura rozpoczęcia sprzedaży działki jest 

uruchamiana po zgłoszeniu się osoby zainteresowanej jej nabyciem. Każda sprzedaż działek 

stanowiących własność gminy, czy też mienie gminy odbywa się w formie przetargu 

nieograniczonego. Dodała, że nie jest przesądzone, że osoba, która jest zainteresowana zakupem, 

nabędzie tą działkę. Nabywca zostanie wyłoniony w drodze przetargu. Wójt Gminy 

poinformowała, że wniosek w sprawie nieruchomości w Sakach złożyła osoba fizyczna i w 

związku z tym rozpoczęła się procedura. Wycena działek, które są własnością gminy, bądź też 

mieniem gminy odbywa się na zasadach, jakie radni otrzymali w  kosztorysie. 

Przewodniczący zapytał radnego, czy odpowiedź jest wystarczająca ? Radny odpowiedział, że jest 

wystarczająca. 

Więcej chętnych do udziału w dyskusji nie było, dlatego Przewodniczący Rady Gminy przystąpił 

do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy Gminy Bielsk Podlaski 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2021 rok. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, Mikołaj 

Kiryluk, Alina Korszak, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław Olszewski, Jerzy 

Pac, Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jerzy Onacik 

 

Rada Gminy Bielsk Podlaski przyjęła 

Uchwałę Nr XXIII/168/2020 

z dnia 27 listopada 2020 r. 

w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy Gminy Bielsk Podlaski z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na 2021 rok 
Uchwała stanowi Załącznik Nr 9 do protokołu. 

 

7. Powzięcie uchwały w sprawie rozpoznania skargi radnego Jerzego Onacika 

z dnia 14 października 2020 r. na działalność Wójta Gminy Bielsk Podlaski. 
Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 10 do protokołu. 

W dniu 23 listopada 2020 r. odbyło się posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Gminy Bielsk Podlaski, na którym rozpatrzono skargę radnego na niewłaściwe i opieszałe 

załatwienie skargi złożonej do Wójta Gminy na postępowanie pracownicy Referatu Finansowego 

Urzędu Gminy. 

Komisja wyraziła opinię, w której uznaje skargę za bezzasadną oraz wnosi o skierowanie jej na 

sesję Rady Gminy w celu jej oddalenia. Opinia Komisji została przekazana radnym. Szczegółowe 

uzasadnienie znajduje się w przedłożonym projekcie uchwały. W dniu wczorajszym Radny Jerzy 

Onacik złożył do Przewodniczącego Rady Gminy swoje stanowisko do opinii Wójta Gminy w tej 

sprawie. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały? 

JERZY ONACIK – zwrócił uwagę, że skarga do Rady Gminy dotyczyła działalności Wójta 

Gminy, a nie pracownicy. Stwierdził, że dokument (o który prosił) udostępniono po miesiącu, a 



powinien otrzymać go natychmiast. Radny zacytował treść skargi, którą wniósł na niewłaściwe i 

opieszałe załatwienie skargi przez Wójta Gminy. Podkreślił, że nie interesuje go opinia Wójta 

Gminy o pracowniku, gdyż to nie dotyczyło złożonej skargi.   

Przewodniczący poddał pod glosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie rozpoznania skargi radnego Jerzego Onacika z dnia 14 października 

2020 r. na działalność Wójta Gminy Bielsk Podlaski. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, Mikołaj Kiryluk, Jan 

Kowalczuk, Alina Kruk, Stanisław Olszewski, Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

PRZECIW (4) 

Alina Korszak, Albin Misiuk, Jerzy Onacik, Jerzy Pac 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jerzy Bajena 

 

Rada Gminy Bielsk Podlaski przyjęła 

Uchwałę Nr XXIII/169/2020 

z dnia 27 listopada 2020 r. 

w sprawie rozpoznania skargi radnego Jerzego Onacika z dnia 14 października 

2020 r. na działalność Wójta Gminy Bielsk Podlaski 
Uchwała stanowi Załącznik Nr 11 do protokołu. 

 

8. Powzięcie uchwały w sprawie rozpoznania skargi Pana (…..) z dnia                      

9 listopada 2020 r. na niewłaściwe gospodarowanie mieniem komunalnym przez 

Wójta Gminy Bielsk Podlaski. 
Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 12 do protokołu. 

W dniu 23 listopada 2020 r. odbyło się posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Gminy Bielsk Podlaski, na którym rozpatrzono skargę mieszkańca Gminy Bielsk Podlaski na 

niewłaściwe gospodarowanie mieniem komunalnym przez Wójta Gminy Bielsk Podlaski. 

Komisja wyraziła opinię, w której uznaje skargę za bezzasadną oraz wnosi o skierowanie jej na 

sesję Rady Gminy w celu jej oddalenia. Opinię Komisji Skarg oraz treść uzasadnienia radni 

otrzymali wraz z projektem uchwały. Komisje nie zgłosiły żadnych wniosków. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Powzięcie uchwały w sprawie rozpoznania skargi Pana (…..) z dnia 9 listopada 2020 r. na 

niewłaściwe gospodarowanie mieniem komunalnym przez Wójta Gminy Bielsk Podlaski. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, Mikołaj 

Kiryluk, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Stanisław Olszewski, Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz 

Tymiński 

PRZECIW (4) 

Alina Korszak, Albin Misiuk, Jerzy Onacik, Jerzy Pac 

 



Rada Gminy Bielsk Podlaski przyjęła 

Uchwałę Nr XXIII/170/2020 

z dnia 27 listopada 2020 r. 

w sprawie rozpoznania skargi Pana (…….) z dnia 9 listopada 2020 r. na 

niewłaściwe gospodarowanie mieniem komunalnym przez Wójta Gminy Bielsk 

Podlaski 
Uchwała stanowi Załącznik Nr 13 do protokołu. 

 

9. Powzięcie uchwały w sprawie zagospodarowania kruszywa łamanego 

zakupionego przez Gminę Bielsk Podlaski. 
Wniosek Klubu Radnych Konstruktywni o przyjęcie uchwały stanowi Załącznik Nr 14 do 

protokołu. 

W dniu 19 października 2020 r. wpłynął do Urzędu Gminy Bielsk Podlaski projekt uchwały w 

sprawie zagospodarowania kruszywa łamanego zakupionego przez Gminę Bielsk Podlaski 

złożony przez radnego Jerzego Onacika w imieniu Klubu Radnych Konstruktywni. Zgodnie ze 

Statutem Gminy została przygotowana opinia Wójta Gminy w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. Opinia wskazuje na brak upoważnienia ustawowego do przyjęcia takiej uchwały. 

Szczegółowe uzasadnienie opinii wszyscy radni otrzymali w formie elektronicznej. Na 

posiedzeniach Komisji dyskutowano o kruszywie jako materiale wykorzystywanym do naprawy 

nawierzchni dróg, procedurze zakupu, miejscu składowania kruszywa oraz rozdysponowaniu na 

drogi wskazane do naprawy w ramach funduszu sołeckiego. Większość radnych  opowiedziała się 

za nieprzyjmowaniem projektu uchwały. 

Przewodniczący zapytał, czy radni chcą zabrać głos w tej sprawie? 

ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI – przychylił się do opinii radcy prawnego, że uchwała nie 

ma właściwych podstaw prawnych do jej podjęcia. Stwierdził, że w odpowiednim czasie były 

akceptowane wnioski sołeckie na wykonywanie tych zadań, w uchwale opisywane, a Pani Wójt je 

zaakceptowała. Rada Gminy uchwaliła budżet na 2020 rok i również te zadania w nim 

zaakceptowała. W tej sytuacji podejmowanie uchwały nie ma podstaw prawnych. Gdyby rada 

przyjęła tą uchwałę, to na 95% uchwała zostałaby uchylona przez nadzór Wojewody. 

JERZY ONACIK- powiedział, że nie rozumie, dodał, że Przewodniczący zwrócił się do radcy 

prawnego o opinię, a tej opinii nie widział. Zapytał, czy mamy głosować nad opinią Pani Wójt, 

czy nad uchwałą Rady Gminy? Ale tej uchwały nie ma na tabletach – dodał. 

Przewodniczący STANISŁAW OLSZEWSKI odpowiedział radnemu, że uchwałę sam Pan 

złożył i w tym głosowaniu będziemy głosować nad projektem uchwały Klubu Radnych 

Konstruktywnych i jest Pan „za” albo „przeciw” uchwale. Następnie poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI poinformował, że nie będzie brał udziału w głosowaniu, 

bo nie ma podstaw prawnych do tego. 

Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie zagospodarowania kruszywa łamanego zakupionego przez Gminę 

Bielsk Podlaski. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Mikołaj Kiryluk, Alina Korszak, Jerzy Onacik, Jerzy Pac 

PRZECIW (9) 

Jerzy Bajena, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, 

Albin Misiuk, Stanisław Olszewski, Lucyna Tkaczuk 



WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Borowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Anatol Grzegorz Tymiński 

Uchwała nie została podjęta. 

 

10. Informacja n/t oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych Rady 

Gminy Bielsk Podlaski, pracowników Urzędu Gminy Bielsk Podlaski oraz 

kierowników jednostek organizacyjnych Gminy za 2019 rok. 
Oświadczenia majątkowe są składane co roku przez radnych, Wójta Gminy, kierowników 

jednostek organizacyjnych oraz pracowników Urzędu Gminy wydających decyzje 

administracyjne – poinformował Przewodniczący Rady Gminy. Zgodnie z obowiązującymi 

przepisami, do końca października br. wpłynęły informacje od organów uprawnionych do analizy 

oświadczeń, które radni otrzymali. Zgłoszone uwagi dotyczą niedociągnięć przy wypełnianiu 

formularzy oświadczeń. Oświadczenia majątkowe stanowią Załącznik Nr 15 do protokołu. 

Do dyskusji zgłosił się ALBIN MISIUK, który zapytał, czy można powtórzyć głosowanie nad 

punktem 7,8, gdyż nie zrozumiał głosowania i zagłosowałem inaczej niż chciał. 

Przewodniczący STANISŁAW OLSZEWSKI stwierdził, iż nie zachodzi taka potrzeba. 

 

11. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Bielsk Podlaski w okresie 

międzysesyjnym od dnia 23 października 2020 r. do dnia 26 listopada 2020 r. 
Wójt Gminy RAISA RAJECKA przedstawiła sprawozdanie w okresie międzysesyjnym -

stanowiące Załącznik Nr 16 do protokołu. Zwróciła uwagę na ilość złożonych wniosków o 

udostępnienie informacji publicznej oraz na czas, jaki należy poświęcić, żeby przygotować 

odpowiedzi, zwłaszcza w sytuacji, kiedy część pracowników jest na pracy zdalnej. Wymieniła 

zadania realizowane na terenie gminy. Poinformowała, że wszystkie prace są uzgadniane z 

sołtysami sołectwa, na terenie którego są wykonywane. 

W związku ze zbliżającymi się Świętami Bożego Narodzenia Pani Wójt złożyła w imieniu 

własnym i pracowników Urzędu Gminy serdeczne życzenia zdrowych i spokojnych świąt, 

odpoczynku od zabiegania oraz chwili zadumy. Życzenia skierowała do wszystkich sołtysów, 

radnych, mieszkańców Gminy Bielsk Podlaski, miasta Bielsk Podlaski oraz mieszkańców gmin 

wchodzących w skład powiatu bielskiego.   

ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI – zapytał, czy program odbioru folii jest rozłożony na lata, 

czy była to akcja jednorazowa? 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA odpowiedziała, że był to program na rok 2020. Jeżeli będzie 

uruchomiony na kolejny rok 2021, będziemy na pewno składać wniosek o jego dofinansowanie, 

pod warunkiem, że  będzie zainteresowanie ze strony mieszkańców gminy. 

ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI – stwierdził, że zainteresowanie będzie, ponieważ folii co 

roku przybywa. Radny pozytywnie ocenił  projekt. Stwierdził, że co roku odpadów tych powstaje 

dużo i dlatego zasadna jest kontynuacja programu. 

 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 
W dniu 18 listopada br. wpłynęła interpelacja radnego ANATOLA GRZEGORZA 

TYMIŃSKIEGO dotycząca zabezpieczenia środków w budżecie gminy na remont świetlicy w 

miejscowości Nałogi. 

Kolejne 3 interpelacje zostały złożone w dniu wczorajszym przez radnego Jerzego Onacika i 

dotyczą: 

1) wskazania miejsca składowania i zagospodarowania kruszywa łamanego 0-31,5 mm; 



2) zakupu drugiej dostawy kruszywa oraz miejsca jego składowania i zagospodarowania; 

3) przedłożenia dokumentu potwierdzającego przekazanie sołtysowi paliwa do ciągnika, 

którym w latach 2014-2016 była koszona trawa na terenie Cmentarza Wojennego we wsi 

Augustowo. 

 

13. Odpowiedzi na interpelacje. 
Odpowiedź na interpelację radnego Tymińskiego udzielona przez Wójta Gminy została 

przekazana wszystkim radnym w formie elektronicznej. 

Odpowiedzi na interpelacje radnego Jerzego Onacika zostały przekazane Wójtowi Gminy, który 

udzieli odpowiedzi w ustawowym terminie. 

ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI zgłosił się do dyskusji i powiedział, że chciałby 

wypowiedzieć się do pkt 12 i powtórzyć to, o czym powiedział na posiedzeniu Komisji Oświaty i 

Spraw Społecznych, ale nie wszyscy radni słyszeli jego wypowiedź. Radny wyjaśnił, że złożył  

interpelację, aby zabezpieczyć w budżecie gminy na 2021 rok środki na remont świetlicy we wsi 

Nałogi. W momencie wyrażenia zgody przez wieś na sprzedaż działki na zebraniu wiejskim 

ustalono, że środki ze sprzedaży zostaną przeznaczone na remont świetlicy wiejskiej. Dodał, że 

odpowiedź Wójta Gminy na interpelację, stwierdzająca, że środki finansowe na remont świetlicy 

są zabezpieczone w budżecie gminy w §4270 – zakup usług remontowych w kwocie 73 tys. zł - 

jest w połowie zadowalająca, gdyż trzeba mieć świadomość, że za taką kwotę nie da się 

wyremontować tak dużej świetlicy. Zwrócił się do Pani Wójt i do radnych o zwiększenie w 

budżecie gminy kwoty na remont świetlicy w Nałogach, jeśli z kosztorys wykonawczy będzie 

przewidywał większe koszty. Remont świetlicy należy wykonać, bo takie są oczekiwania 

mieszkańców wsi. 

    

14. Wolne wnioski i informacje. 
Przewodniczący Rady STANISŁAW OLSZEWSKI poinformował, że na posiedzeniach komisji 

w dniu 25 listopada br. pozytywnie zaopiniowano wnioski Wójta Gminy o ustalenie podstawy 

wymiaru podatku rolnego i leśnego na 2021 rok. Podał, że Wójt Gminy Bielsk Podlaski wnosi o 

przyjęcie kwoty 58,55 zł jako podstawę wymiaru podatku rolnego oraz kwoty 196,84 zł jako 

podstawę wymiaru podatku leśnego od 1 ha na 2021 rok. 

Przewodniczący poprosił o zgłaszanie wniosków, zapytał, kto chce zabrać głos. 

W dyskusji wzięli udział: 

JERZY ONACIK – zwracając się do Przewodniczącego, powiedział, że na posiedzeniach komisji 

Pani Wójt mówiła o możliwości przyjścia do Urzędu Gminy i sprawdzenia dokumentów dot. 

sprzedaży nieruchomości w Sakach oraz że ze skargą powinien przyjść do Pani Wójt, a nie zwracać 

się do radcy prawnego. Radny poinformował, że w dniu wczorajszym, idąc do pokoju  nr 113, 

gdzie są obsługiwani radni Rady Gminy Bielsk Podlaski, został przez Panią Wójt zaskoczony, 

zacytował „Czego ja krążę po urzędzie”. Odpowiedział, że przyszedł po kserokopię dokumentów. 

Pani Wójt przyszła do pokoju nr 113 i podniesionym głosem powiedziała, że tutaj się pracuje i 

proszę nie przeszkadzać. Radny powiedział, że poczuł się jak intruz, że czegoś chce w Urzędzie. 

JERZY CHILKIEWICZ – zwrócił się do Pani Wójt z zapytaniem, czy prawdziwa jest 

informacja, że osoby spisujące stan liczników wody nie będą chodzić po wsi i spisywać odczytów. 

Jeżeli to prawda, dobrze by było to ogłosić, wywiesić informację na tablicach, aby mieszkańcy 

sami zgłaszali stan liczników w celu uregulowania należności. 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA odpowiadając na pytanie radnego J. Chilkiewicza, powiedziała 

o trudnej sytuacji związanej z epidemią. Pracownicy Urzędu Gminy  przyjmują interesantów na 

parterze urzędu, po uprzednim telefonicznym uzgodnieniu wizyty. Podobna sytuacja jest z tymi 

osobami, które odczytują liczniki. Zapewniła, że pracownicy nie będą chodzić po domach i 

spisywać liczników w okresie epidemii. Tak samo wyglądała sytuacja podczas poboru IV raty 



podatków, kiedy to sołtysi nie zbierali wpłat,  by nie narażać sołtysów, ani mieszkańców. Zwróciła 

uwagę, że nie wiemy, czy osoby wchodzące do Urzędu są zdrowe, dlatego interesanci są załatwiani 

w przestrzeni bardziej otwartej, tj.  przy biurze podawczym. Wielu mieszkańców osobiście dzwoni 

i zgłasza stan liczników. Chodzenie po pokojach jest zagrożeniem zarówno dla pracownika jak i 

wchodzącego. Nie widzi potrzeby przebywania w pokojach, które są małe. Na chwilę obecną nie 

mamy zaległości z załatwianiem spraw, które dotyczą naszych mieszkańców. Sytuacja jest 

wyjątkowa nie tylko w naszym urzędzie, ale w każdym innym urzędzie (Starostwo Powiatowe, 

Urząd skarbowy, KRUS). Część pracowników Urzędu Gminy  aktualnie znajduje się w izolacji. 

Pani Wójt podkreśliła, że nie chce narażać pracowników. Zaapelowała o przestrzeganie zasad. 

Przewodniczący Rady Gminy STANISŁAW OLSZEWSKI złożył życzenia świąteczne  

wszystkim radnym i pracownikom Urzędu Gminy Bielsk Podlaski, a także w imieniu własnym 

oraz radnych wszystkim mieszkańcom gminy. 

  

15. Zamknięcie sesji. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy STANISŁAW 

OLSZEWSKI  zamknął  o godz. 10.07  XXIII Sesję Rady Gminy Bielsk Podlaski. 
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